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Abstract (en)
[origin: CN105569468A] The invention relates to a vehicle door handle assembly for actuating a motor vehicle door, with a reversing lever (10) which
is mounted rotatably about an axis (11) and upon rotation about the axis (11) from a rest position into an actuation position, directly or indirectly to a
motor vehicle door lock acts to cause a release of the lock and enable opening the vehicle door, the motor vehicle door handle assembly includes
an abutment (30), which blocks by plastic deformation of the vehicle door handle assembly of the lever (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kraftfahrzeugtürgriffanordnung zur Betätigung einer Kraftfahrzeugtür, mit einem Umlenkhebel (10), der um eine Achse
(11) drehbar gelagert ist und der bei einer Drehung um die Achse (11) von einer Ruheposition in eine Betätigungsposition mittelbar oder unmittelbar
auf ein Kraftfahrzeugtürschloss einwirkt, um eine Freigabe des Schlosses zu bewirken und eine Öffnung der Kraftfahrzeugtür zu ermöglichen, wobei
die Kraftfahrzeugtürgriffanordnung ein Widerlager (30) aufweist, welches nach einer plastischen Verformung der Kraftfahrzeugtürgriffanordnung den
Umlenkhebel (10) blockiert.
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